
Beste bestuursleden,

Bijgaand mijn input voor de ALV 2016.

- Communicatie naar de leden is voor verbetering vatbaar en ik heb de indruk 
dat veel zaken zonder de leden te raadplegen worden besloten.

- Waar is de binnenbaan bij de schietclub van betaald? 

- Buitenbaan is in slechte staat, wat is het plan van aanpak?

- Binnen hangt een camera en ik heb begrepen dat die opnames ook worden 
bewaard, dat is in strijd met de wet.

http://www.iusmentis.com/maatschappij/privacy/filmen-cameratoezicht/

Met vriendelijke groeten,

Steve Hubee

http://www.iusmentis.com/maatschappij/privacy/filmen-cameratoezicht/

